
 

 
DAGSORDEN 

Vesthimmerlands Kommune . Himmerlandsgade 27 . 9600 Aars . Tel. 99 66 70 00 . www.vesthimmerland.dk 

Dato: 12. juni 2024 

Referat til forældrebestyrelsesmøde 

Dato: D.12.06.2024  

Tidspunkt: Kl.18.30-20.30 

Sted: Børnehuset Aalestrup 

Møde indkaldt af:  Gitte Lyng Vetter 

Deltagere: Martin, Gitte V., Julie, Sanne, Line, Malene og Ann-Katrine 

Fraværende:  Malene, Camilla, Gitte S. og Susanne 

Du bør læse følgende:  Digitaliseringsstrategien 

Du bør medbringe:   

Ordstyrer: Gitte L. Vetter 

Referent: Ann-Katrine 

Formål med mødet: Gennemgang og behandling af dagsordenen  

 

1. Nyt fra Gitte V.: Kort gennemgang af besparelsesplan og lukning af Asgård 

Asgård lukker fra d.1/8-2024 grundet stærke og inkluderende fællesskaber. Det ene barn der er tilbage 1/8, 
kommer på en stue med mellemformer og bevarer sine støttetimer. 

Vi har i år sparet cirka 1.5 mill. Alt er ved at være effektueret. Vi forventer derfor at komme ud af 2024 med et 
lille underskud. 

En af vores medarbejdere på Asgård ar fundet andet arbejde. Stillingen slås ikke op. 

2. Lave høringssvar til digitaliseringsstrategien 

Er lavet og sendt. 

3. OBS Budgetalternativer høringsperiode 29/7-15/8 tiltag eller besparelser, skal vi have noget med 

På nuværende tidspunkt har vi ikke noget. 

4. Evaluering af optog til Knaberfesten 

Det var svært at få tilmeldinger. Børnene elskede at dele karameller ud så vigtigt, at vi har flere med næste 
år. Der var tre kilo i år. Det er vigtigt for os, at børnene er med til at lave pynten, så det ikke bare er noget, at 
de voksne har lavet. Kan vi måske bruge f.eks. Facebook til at dele billeder fra dagen og tankerne bag vores 
pynt??? 

5. Principper – hvad har vi af principper 

I Børnehuset har vi ikke mange principper, da vi ønsker altid at vurdere hver enkelt situation hver for sig og 
træffer de beslutninger, der giver mening i den enkelte situation. I det øjeblik vi bliver pålagt af forvaltningen 
at lave et princip, gør vi det selvfølgelig. 

6. Søgning af fondsmidler til cykel 

Martin taler med Malene om det. 

7. Hvordan motiverer vi vores to-sprogede familier til at deltage i bestyrelsen 

Bestyrelsen har ikke svaret på dette spørgsmål, men vil tænke over det og måske lave nogle tiltag inden et 
arrangement. 



Side 2 

8. Eventuelt 

Yderligere kommentarer: 
Digitaliseringsstrategien er udsendt til jer til et tidligere møde. 


